
 Interkommunalt politisk råd for                                      

                                                           Ringeriksregionen                                                                                             

 

REFERAT FRA MØTE I IPR FOR RINGERIKSREGIONEN 

Møtested: Herredshuset i Hole 

Tid: Mandag 24. oktober kl. 12.30 – 15.30 

 

Møtedeltagere Forfall  Vara 

Hole Syver Leivestad Ordfører  X  

 Kristin Færden Bjella    

 Jørn-Inge Andreassen Frøshaug  Opposisjon   

Modum Sunni Grøndahl Aamodt Ordfører   

 Bjørn Erik Sørli Varaordfører X  

 Ståle Versland Opposisjon   

Krødsherad Knut Martin Glesne Ordfører(leder IPR)   

 Andreas Kagiavas Torp Varaordfører   

 Gustav Kalager Opposisjon   

Jevnaker Morten Lafton Ordfører   

 Kristine Belsby Varaordfører   

 Harald Antonsen Opposisjon   

Ringerike Kirsten Orebråten Ordfører   

 Dag Henaug Varaordfører   

 Stian Bakken Opposisjon   

     

 Inger Kammerud Regionrådskoordinator   
 

Følgende rådmenn/kommunedirektører i Ringeriksregionen stilte: 

Aud Norunn Røsok Strand (Modum), Håvard Ulfsnes (Jevnaker), Tore Isaksen (Ringerike), Torger 

Ødegaard (Hole) og Stig Rune Kroken (Krødsherad). 

 

Fra Viken stilte: 

Olav Skinnes, Mons-Ivar Mjelde og Tove Hofstad  

Fra administrasjonen: Bjørn Siem Knutsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                                                   
Velkommen v/ Regionrådsleder Knut Martin Glesne 

Knut Martin Glesne innledet møtet med å ønske varaordfører i Hole Kristin Bjella Færden 

velkommen. 

 

Saker til behandling  

 

Sak 32/22  Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 Sak 36 ble fremskyndet og behandlet før sak 35 

 Vedtak 

 Innkalling og dagsorden  med endring av rekkefølgen på sak 35 og 36 godkjennes. 

 

Sak 33/22 Godkjenning av referat fra IPR- møtet 12.september 2022  

 Vedtak 

 Referatet godkjennes. 

 

Sak 34/22 Visit Innlandet (se PP- presentasjonen) 

Orientering v/ Arne-Jørgen Skurdal, reiselivssjef og Ingvild Haraldsen, 

markedskoordinator  

  Kommentarer/ svar på spørsmål 

 Hvor mange besøkende har regionen? 

Svar: 500.000 gjestedøgn i tillegg til dagsbesøk. Bare i Ringerike er det også 3000    

 hytter.  

 Hvor mange «klikker» seg inn på nettsidene: 

 Svar: Pr. nå har 530.000 vært inne på våre nettsider. 

 Viktig å øke trykket på et lokaltogtilbud mellom Hokksund og Roa.   

 Sommertoget er viktig, men bør utvides til et samarbeidsprosjekt mellom  

Ringeriksregionen og Hadelandsregionen om et persontogtilbud på 

strekningen Hokksund-Roa. 

 Lokaltogtilbud mellom Hokksund-Roa løftes inn som sak på IPR- utvalgsmøtet 

14. november 

 Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering   

 

Sak 35/22  Visit Norefjell (se pp-presentasjonen) 

 Orientering v/ Camilla Wold Knudsen 

 Kommentarer/svar på spørsmål: 

 IPRet oppfordrer reiselivsaktørene til å fortsette det gode samarbeidet til 

nytte for hele regionen.  

Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering. 

 

Sak 36/22 Nytt fra Viken (se pp- presentasjonen) 

Orientering v/Olav Skinnes, fylkesråd for samferdsel, Viken fylkeskommune.  

 Kommentarer/svar på spørsmål: 

 Flere av funksjonene i nye Buskerud kan plasseres andre steder enn i 

Drammen? Er det riktig tidspunkt å ta dette opp nå? 



                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                                                   

Svar: Muligheten for påvirkning er nå. Et prinsipp er å styrke fylkeskommunen som 

arbeidsplass. Fylkespartiene er viktige funksjonærer. 

 Lokaltog på Randsfjordbanen – ber om kommentarer.  

Svar: Viken vil jobbe for å få et styrket tilbud. Det handler om prioritering og   

          kostnader. Dette er mulig når Drammen stasjon er ombygd. For å få  

          gjennomslag må tilbudet være reelt. 

 Ringeriksporteføljen – regionen opplever at det er ingen reaksjoner på våre 

argumenter. Hvordan jobbes det i Viken? 

 Svar: Vi påvirker der vi kan. Statsministeren og finansministeren er viktige. 

 Oppløsing av Viken – finansieringen – estimatet er på 377 millioner 

Svar: Det er lagt inn 200 mill. i budsjettet. Viken sender inn søknad nå for å få  

          tilleggsbevilgning til våren.  

 Hvor realistisk er det å bli enige om fordeling av gjeld og formue? 

Svar: Til nå er det ikke så mange utfordringer. 

 Mons Ivar Mjelde orienterte om endringer i fylkesrådets forslag til 

forpliktende samarbeidsorganisasjoner (se foil nr. 11)  

 Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering 

 

Sak 37/22 Felles veteranplan for Ringeriksregionen (se pp- presentasjonen) 

 Orientering v/regionrådskoordinator   

 Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering 

  

 Sak 38/22  Budsjett 2023 (se pp- presentasjonen) 

 Innledning v/regionrådskoordinator   

 Vedtak 

 Budsjettet for 2023 godkjennes.   

 

Sak 39/22 Endringer i samarbeidsavtalen (se pp-presentasjonen) 

 Regionrådskoordinator gikk igjennom endringene.         

 Vedtak 

 Regionrådet slutter seg til endringene i samarbeidsavtalen. 

1. Regionrådet slutter seg til endringene i samarbeidsavtalen. 

2. Regionrådskoordinator utarbeider felles saksframlegg for politisk behandling i 

de enkelte kommunestyrer. 

 

Sak 40/22 Prosjektet «Framover sammen» status og veien videre (se pp-presentasjonen) 

 v/ Prosjektleder Harriet Slaaen  

 Kommentarer/spørsmål: 

 Tilgjengelige digitale kart – er dette en utfordring? 

Svar: I dag har ikke kommunene samme kartløsning. Regionen trenger en løsning 

som syr dette sammen – det krever samordning. Det finnes løsninger i dag, men de 

er ikke tilstrekkelige dersom det er et ønske om å styre riktig bedrift til ønsket 

lokalisering. I forprosjektet vil det bli sett på ulike konsepter. 



                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                                                   

 PL gikk igjennom innstillingen fra styringsgruppen. Innstillingen ble enstemmig 

vedtatt. 

 Vedtak 

1.   Digitale kart over tilgjengelige næringsarealer 

o Det igangsettes et forprosjekt med økonomisk ramme kr. 200.000 

2. Styringsgruppen vedtar denne prosjektorganiseringen: 

o Prosjektansvarlig (PA) Harriet Slaaen 

o Prosjektleder(PL) forprosjekt: Hole kommune med prosjektstøtte fra 

prosessveileder Erik Larsen  

o Tid: 1. november 2022 – 1. mars 2023 

3. Det arrangeres et verksted på Sole gjestegård 28. november med følgende 

innhold: 

o Hvordan kan vi ta merkevaren videre? 

o Hvordan bruker vi næringspolitisk strategi? 

 Forankring og implementering 

o Status lokale handlingsplaner 

4. Fascilitatorer: Erik Larsen, Harriet Slaaen og Inger Kammerud 

5. Det settes av kr. 50.000 til tiltaket  

6. Det arrangeres et eget møte på Luna der merkevarestrategien presenteres 

for de som har bidratt på workshops. Dato fastsettes snarest. 

 

Sak 41/22 Orienteringer fra regionrådskoordinator (se pp-presentasjonen) 

 Forslag til vedtak 

 Informasjonen tas til orientering 

 

Sak 42/22 Eventuelt 

 Ingen saker under eventuelt 

 

   

 

 

Knut Martin Glesne 

Regionrådsleder  

 

 

 

Inger Kammerud 

Regionrådskoordinator 


